
Ordinarie stämma 19 april 2017 

18.30-20.30 Skolhagensskolans matsal 

 

41 deltagare inkl ombud 

 

Styrelsens ordförande Joakim Pedersen hälsade välkommen. 

 

§1 Val av ordförande för stämman 

Stämman valde Piotr Maik till ordförande för stämman. 

 

§2 Val av sekreterare för stämman 

Malin Troili valdes till sekreterare för stämman. 

 

§3 Val av justeringsmän tillika rösträknare jämte ordförande justera protokollet för stämman 

Anne Österholm och Birgitta Lindskog Morell valdes till rösträknare/justeringsmän. 

 

§4 Fråga om stämman blivit behörigen utlyst 

Stämman godkändes som behörigen utlyst. Postnord hade misslyckats att dela ut till några av medlemmarna 

på rätt dag men de flesta fick den i brevlådan i tid. 

 
 

§5 Godkännande av dagordning 

Alla punkter 6-10 på dagordningen som kopplar till revisionen bordlades och flyttas till kommande extrastämma i 
juni.  Den reviderade dagordningen godkändes.  

 

§6-10 Utgår, se ovan. 

 

§11 Förslag från styrelsen 

• Plank mot Vikingavägen  
Fråga uppkom gällande eventuellt buller. Styrelsen meddelade att kommunen 
har gjort bullermätningar som visar på att bullernivån inte är tillräckligt hög för 
att ett plank ska vara nödvändigt. Fråga uppkom gällande typ och placering 
av växtlighet vid stängslet. Styrelsen meddelade att man kommer ta hjälp av 



en expert för att säkerställa att växtligheten uppfyller 
samfällighetsföreningens önskemål om täckande och vintergrönt. Stämman 
godkände förslaget. 

• Motorvärmare, garage och parkeringsplatser 
Garageavtalens juridiska grund ifrågasattes. Styrelsen förklarade bakgrunden 
till avtalen och att man tagit hjälp av en jurist att ta fram de nya avtalen. 
Stämman godkände förslaget. 

• Etapp 2 grönområden och samfälld mark 
Förslaget godkändes.  

• Stadgeändring gällande att kunna välja revisor på en extrastämma 
Förslaget godkändes. 

• Fiberdragning och Com hem 
Förslaget godkändes. 

• Solpaneler 
Förslaget godkändes 

• Fastställa den reviderade bilagan ”Styrdokument och regler för 
samfälligheten”  
Förslaget godkändes.  

• Punkter på dagordningen som kopplar revisionen 
Förslaget godkänt enligt beslut §5 ”Godkännande av dagordningen”. 

 

§12 Motioner  

Inga inkomna motioner.  

 

§13 Arvoden till styrelsen och revisorer 

Höjt arvode för revisor under 2017 då vi önskar få 2015 års revision reviderad på nytt då av ny extern revisor. 
Detta mot bakgrund att tidigare extern revisor blev anmäld under 2016 av medlem och utredning av pågår av 
Revisorsnämnden. I övrigt står arvodena oförändrade. Stämman godkände arvodena.  

 

§14 Styrelsen förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

Kassör Anna Wångdahl gick igenom styrelsens förslag. Stämman godkände förslaget.  

 

§15 Val av styrelseordförande 

Valberedningens förslag Joakim Pedersen godkändes. 

 

§16 Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Valberedningens förslag godkändes enligt följande: 

Omval ledamöter t.o.m. 2019: Malin Troili, Piotr Maik och Jessica Svenvik. 

Omval suppleant t.o.m. 2018: Merja Metell Suomalainen. 

Nyval suppleanter t.om. 2018: Edvard Moritz, Kosma Debski, Mathias Gustafsson.  

 

http://t.om/


Alla styrelseplatser är därmed tillsatta. 

 

§17 Val av revisor och revisorssuppleant  

Till extern revisor valdes Anna Wretholm på Allegretto. 

Valberedningens förslag till revisorssuppleant Irene Thacker (omval t.o.m. 2018) godkändes.  

 

§18 Val av valberedning 

Stämman valde Margitha Wallin och Åsa Lanneros (omval t.o.m. 2018) samt Barbro Carrol (nyval t.o.m. 2018). 

 

§19 Övriga frågor  

Fråga om utökad belysning mellan husen vid förrådslängorna. Styrelsen har gått i samma tankar men har fått 
lägga förslaget på is då det blir ett kostsamt projekt som kräver en hel del  grävning och asfaltering, varför man 
valt att avvakta tills några av de större projekten är avklarade tills frågan tas upp på nytt.  

 

§20 Ordförande avslutade stämman och styrelsen passade på att ge ett stort tack till väl utfört arbete av 
valberedningen samt överräckte en blomma till den alltid hjälpsamme och lojala Björn Österberg som är och alltid 
varit en stor hjälp för styrelsen och samfällighetsföreningen. Stämman tackade även styrelsen för väl utfört arbete 
med en aplåd.  

 

 

Ordförande Piotr Maik 

 
 

………………………………………………….. 

 

Sekreterare Malin Troili 

 
 

………………………………………………… 

 

Justeringsmän: 

Birgitta Lindskog Morell 



 
 

………………………………………………. 

 

Anne Österholm 

 
 

………………………………………………………….. 

 


